
 

Bestyrelses Møde 13/9-2023 kl.19 

Deltagere 

Torben Kjær, Christoph Clausen, Kjeld Jepsen, Jens Kjær, Bo Tonnesen, Hans Tonnesen, John 

Jürgensen, Jelle Zwanenburg, Heine Jürgensen 

 

 

1. Godkendelse af referat 

- ok 

 

2. Meddelelser 

- Formand 

o Drøftelse af nyt initiativ, ”Foreningen bæredygtigt fremtid”, og om foreningen vil deltage. 

- VPU 

o Der skal opfiskes moderfisk (Laks) d. 28+30 Nov. og 12+14 Dec. 

o Der arbejdes videre med Beiers kro strækningen, hvor lodsejere ønsker opmåling af 

bundkvote. Der snakkes om sportsfisker foreningen vil afholde udgifter til opmåling. 

- Kasserer 

o Der er pt. 340 senior, 38 Junior, 13 ungdom (solgt 20 dagskort) 

3. Opfølgning på Åben Å/Naturens dag   

o Ved kommunens arrangement var der god aktivitet, der var 4 besøgende ved Vidåens 

arrangement. Til 2024 skal der gentænkes, så der kan tiltrækkes flere mennesker. 

4. Shelterpladser/Bordbænke/platform 

o Der er fremskridt i processen, dog har der været nogle ændringer ift. ønskede placeringer. 

5. Vandleje 

o Der arbejdes videre med de sidste matrikler i Arnå. Der er opkøbt Jord, hvor der er kommet 

ny ejer på som der skal indgås aftale med. 

6. EVT  

o Næste møde 23/10-23 

o Hans og bo opretter et tiltag der hedder Natursyn, og biodiversitet for folkeskoleklasser i 

mellemtrin, der er tiltænkt at deltagerne kan lave projekter og komme og besøge 

foreningen og se hvad der arbejdes på og deltage i det fysiske arbejde. 

o P4 syd har ringet til TK, for at spørge indtil om de må komme og lave live interview, når der 

skal sættes yngel ud.  

o Der drøftes medlems undersøgelse, hvor Gelså drøftelsen skal indgå i 

o Jelle komme med oplæg til aktiviteter til videre arbejde. Ok her for, der arbejdes videre 

med at få kalendersat aktiviteterne, og planlagt disse til 2024 

o Der er informeret om at enkelte medlemmer har oplevet at de nye regler om bevægeligt 

fiskeri ikke er overholdt.  


